- 2 -


No. 36697     












No. 36697     

	March 17, 2016
	
	Le 17 mars 2016

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Moldaver and Gascon JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Moldaver et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Claude Hebron

Applicant

- and -

University of Saskatchewan and Bruce Grahn 

Respondents

- and -

Saskatchewan Human Rights Commission

Intervener
	
	ENTRE :

Claude Hebron

Demandeur

- et -

 University of Saskatchewan et Bruce Grahn 

Intimés

- et -

Saskatchewan Human Rights Commission

Intervenante

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to serve and file a reply of up to 5 pages is granted and the style of cause shall be corrected to name the Saskatchewan Human Rights Commission as intervener. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV2591, 2015 SKCA 91, dated August 25, 2015, is dismissed with costs to the respondents, the University of Saskatchewan and Dr. Bruce Grahn.
	
	JUGEMENT

La requête pour signifier et déposer une réponse jusqu’à 5 pages est accueillie et l’intitulé de la cause sera corrigé pour nommer la Saskatchewan Human Rights Commission à titre d’intervenante. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéro CACV2591, 2015 SKCA 91, daté du 25 août 2015, est rejetée avec dépens en faveur des intimés, la University of Saskatchewan et Dr. Bruce Grahn.
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